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SVODKA UDÁLOSTÍ – výběr  

6. 4. – 12. 4. 2024 

Prahou prošli příznivci Hnutí pro život. Levicovým aktivistům se podařilo pochod na 
mostě Legií zablokovat…                                                                                      

6.4.2024 Na Hradčanském náměstí v Praze začal dnes dopoledne happening Pochodu pro život, akce 
má podle pořádající organizace Hnutí pro život zajistit lepší podmínky pro ženy, které nečekaně 
otěhotněly. Shromáždění se účastnilo několik set lidí. Ve 14:00 se účastníci vydali přes centrum Prahy 
na Václavské náměstí. Kvůli předpokládanému narušení pochodu ze strany levicových aktivistů 
z různých skupin na místě dohlížela Policie ČR, podle redakce Echo24 se mohlo jednat až o stovku 
policistů včetně antikonfliktního týmu. Narušitelům se dařilo blokovat pochod hlavně na mostě Legií, 
příznivci Hnutí pro život na něj tak nemohli vejít a po policejních manévrech upravili trasu přes vedlejší 
Jiráskův most. Aktivisté na mostě tak zabránili i v průjezdu hasičů, kteří se potřebovali dostat na Malou 
Stranu. Účastníkům pochodu poděkoval za odvahu kardinál Dominik Duka. Levicoví aktivisté 
avizovali, že chtějí průvod zastánců tradiční rodiny a života blokovat a narušit. V předchozích letech 
musela zasahovat policie. Organizátoři těchto mnohdy násilných protestů ve zveřejněné facebookové 
události uvedli, že Prahou budou procházet "klerofašisti z Hnutí pro život, kteří se cynicky zaštiťují 
životem, ale ve skutečnosti jim jde o omezování "reprodukčních práv".  
https://echo24.cz/a/HpiJj/zpravy-domaci-pochod-pro-zivot-stret-s-odpurci 
 
Vítězem prezidentských voleb je P. Pellegrini, komise potvrdila výsledky…   
 
7.4.2024 Oficiálním vítězem druhého kola prezidentských voleb se stal Peter Pellegrini s 53,12 % hlasů. 
Ivan Korčok získal 46,87 % hlasů. Oficiální výsledky potvrdila Státní komise pro volby a kontrolu 
financování politických stran na nedělní tiskové konferenci. Pellegriniho volilo 1 409 255 voličů, 
zatímco Korčoka volilo 1 243 709 voličů. Rozdíl mezi oběma kandidáty činí 165 546 hlasů. Volební 
účast dosáhla 61,14 procenta, což je 2 671 279 voličů. Oproti prvnímu kolu byla účast vyšší, když přišlo 
volit 2 265 656 voličů, což je 51,91 procenta hlasů. Slováci volili prezidenta v přímé volbě již pošesté 
v historii Slovenské republiky. Slovensko mělo dosud pět prezidentů. Prvním byl Michal Kováč, kterého 
však zvolil parlament. Poprvé občané volili hlavu státu přímo v roce 1999, kdy zvolili Rudolfa 
Schustera. Po něm byl dvakrát hlavou státu Ivan Gašparovič. Následoval Andrej Kiska a zatím poslední 
prezidentkou je Zuzana Čaputová. Její funkční období končí 15. června, kdy bude inaugurován její 
nástupce Peter Pellegrini. 
https://skspravy.sk/slovensko/volby/oficialne-vitazom-prezidentskych-volieb-je-p-pellegrini-
komisia-potvrdila-vysledky/ 
 
Rajchlova strana pro eurovolby ulovila kapitána z Nagana. „Nejsem žádný řečník, takže 
děkuji“…                                                                                     

8.4.2024 Koalice PRO – Jindřicha Rajchla pojímá červnové volby do Evropského parlamentu jako 
referendum o koaliční vládě Petra Fialy (ODS) a jako odraziště pro sněmovní volby v příštím roce. 
Kampaň postavená na národně konzervativních hodnotách zahájí 16. dubna u soch Jana Antonína Bati 
a Tomáše Bati v centru Zlína. Novinářům to v pondělí řekl předseda strany a lídr do europarlamentu 
Jindřich Rajchl. Na kandidátce figuruje i hokejový trenér Vladimír Růžička, který byl kapitánem 
hokejistů během vítězného hokejového turnaje na olympijských hrách v Naganu v roce 1998.  Rajchla 
povzbudil výsledek víkendových prezidentských voleb na Slovensku. Chtěl by, aby čeští voliči při euro 
volbách v červnu, a hlavně při volbách do sněmovny v příštím roce sledovali "scénář" skončených 
slovenských voleb, v nichž zvítězil Peter Pellegrini. voliči se nemají nechat ovlivnit mainstreamem 
a volit srdcem. Za vítězství nad liberální demokracií a "progresivci" označil výsledek slovenských voleb 
bývalý politik ČSSD Michal Hašek, který kandiduje za koalici PRO do euro voleb ze třetího místa. 
https://echo24.cz/a/HmZp5/zpravy-domaci-rajchlova-strana-podarilo-ulovit-kapitan-nagano-
kandidatka-eurovolby 
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Zbrojaři mají problémy, tak se o ně Černochová postará. Senátorka kroutí hlavou…                                                                                                                             
 
9.4.2024 Šéfka obrany Jana Černochová (ODS), která již delší dobu hovoří o problematice úvěrů pro 
zbrojařské firmy „navzdory válce na Ukrajině“, dnes oznámila, že pro komunikaci mezi bankami a 
zbrojaři vznikne skupina. Členka horní parlamentní komory a advokátka Jana Zwyrtek Hamplová 
nevěřícně kroutí hlavou. Hovoří o jisté úrovni fanatismu a doporučuje ministryni raději lobbovat za 
užitečné věci pro české občany.  Řada firem ze zbrojního sektoru si má stěžovat, že jsou ze strany bank 
diskriminované. Odmítají jim prý poskytnout úvěr nebo třeba vést účet. Proto bude podle ministryně 
pro lepší komunikaci mezi všemi stranami zřízena expertní skupina, v níž budou figurovat jak zástupci 
jejího resortu, tak bank. Černochová uvedla, že její resort určí osoby, které budou k dispozici bankéřům 
ze všech bank, které by v budoucnu řešily problematiku financování strategických potřeb státu. 
V pondělí o tom debatovala se zástupci resortu financí, České bankovní asociace, sekce obranného 
průmyslu z Hospodářské komory a členy Asociace obranného a bezpečnostního průmyslu, uvedla na 
svém webu ČT24. Podle senátorky Zwyrtek Hamplové kroky Černochové opět jen potvrzují, že máme 
„vládu národní tragédie“. Poukazuje, že Česko reálně pálí celá řada jiných věcí, které současná vládní 
garnitura neřeší. „Válka, zbrojení… prý jako strategická potřeba státu – a nám schází bydlení, lékaři, 
řemesla a české firmy se chystají stavět za mořem,“ zmiňuje politička některé z problémů v tuzemsku. 
Úřadování Fialovy vlády zaměřené na zbrojení a válku podle senátorky hraničí s fanatismem. 
„Proválečné priority vlády už mají rysy fanatismu.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zbrojari-maji-problemy-tak-se-o-ne-
Cernochova-postara-Senatorka-krouti-hlavou-753513 
 
Kdo nepřijme migranty, bude platit. Rakušan balíček EU vítá, podle Babiše problém 
neřeší…                                                                                                             
 
10.4.2024 Europoslanci schválili celý migrační balíček, který tvoří deset legislativních návrhů. 
Hlasování bylo dramatem do poslední chvíle, neboť podpora pro všech deset předpisů měnících unijní 
migrační a azylová pravidla nebyla vůbec jistá a jednotlivé frakce počítaly každý hlas. Hlasování 
v jednu chvíli přerušili demonstranti svými výkřiky, takže schůze musela být na pár minut přerušena. 
Schválený balíček zahrnuje opatření, podle něhož země, které nepřijmou běžence, solidárně pomohou 
buď finančně, nebo materiálně. První české reakce na schválení balíčku jsou zatím rozporuplné. 
Tři velké parlamentní frakce, lidovecká EPP, liberální Renew a socialistická S&D, dohodu celkově 
podporovaly, některé z jejich národních delegací ale plánovaly hlasovat proti některým částem paktu, 
nebo i proti celému souboru. Proti balíčku chtěli hlasovat například čeští europoslanci za ANO, kteří 
jsou členy liberální frakce Renew. Piráti chtěli některé z legislativních návrhů podpořit, jiné nikoli. 
Podobný postoj zastává Tomáš Zdechovský (KDU-ČSL) z lidovecké frakce. „U některých částí si 
nedokážu představit, že bych je podpořil,“ řekl europoslanec. 
https://echo24.cz/a/Hi2bk/zpravy-migracni-balicek-uprchlici-eu-brusel-kvoty-evropsky-
parlament-cesko 
 
P. Slota: “Slováci vpřed!” Mobilizace národa má smysl…                              
11.4.2024 Ve druhém kole prezidentských voleb se vytvořil mediální narativ dvou protipólů. Kandidát 
války vs. kandidát míru. A díky mobilizaci voličů vyhrál ten kandidát míru, a právě mobilizace voličů 
dokázala porazit toho kandidáta války, komentuje prezidentské volby Pavel Slota na sociální síti. O 
tomto způsobu mobilizace k volbám tvrdí, že má opravdu smysl a slovenský národ a občané SR si to 
právě ve 2. kole prezidentských voleb částečně dokázali uvědomit a přišli do volebních místnosti ve 
větším počtu, než tomu bylo v 1. kole. Volební účast byla o cca 10 % vyšší, a to podle jeho názoru 
rozhodlo o vítězi. Míní, že tyto volby by se měly stát pro slovenský národ mementem a jasným signálem 
toho, že pokud přijde k mobilizaci, byť jen o 10 %, tak výsledky dokáží překreslovat politickou mapu 
ve prospěch vůle skutečné většiny národa a občanů SR. Upozorňuje, že za dva měsíce budeme mít 
možnost vybírat si své zástupce do Europarlamentu, a právě tyto volby jsou dlouhodobě u nás odkázány 
na nízkou volební účast, což hraje do karet právě takovým stranám jako je Progresivní Slovensko, Sas, 
OĽaNO, KDH… 
https://skspravy.sk/komentare/gen-viktorin-slovaci-vpred-mobilizacia-naroda-ma-zmysel/ 
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„Nechce to někdo zažalovat?“ Vztek kvůli studně. Úředník si řekne 10 000 Kč…    
12.4.2024 S tím, jak se blíží začátek platnosti nového stavebního zákona, začínají majitelé rodinných 
domů či zahrádkáři trnout při pohledu na novou výši správních poplatků. Některé totiž zdražily i o tisíce 
procent. „K navýšení přispěla i inflace,“ vysvětluje mluvčí Ministerstva pro místní rozvoj Veronika 
Hešíková zdražení správního poplatku za povolení na studnu „přes noc“ o 3233 %. „Razítko“ na studnu 
nově vyjde na 10 000 korun. A cenovce se nestačí divit rovněž někteří koaliční politici. „Nechce to 
někdo šikovný žalovat?“ zhrozil se 1. místopředseda Mladých lidovců nad tím, co prošlo Sněmovnou, 
poté, co se rozhodl hloubit studnu. Chystáte se po 1. červenci na vlastní zahradě vyhloubit studnu? Pak 
musíte počítat s tím, že „razítko“ od úředníků může být klidně dražší než studna samotná. V rámci 
novely stavebního zákona totiž prošlo Sněmovnou rovněž nemalé zdražení správních poplatků a 
povolení na studnu vyjde dráž až na 3233 %. Zatímco dosud majitelé pozemku zaplatili kvůli povolení 
studny na úřadě správní poplatek ve výši 300 korun, nově je čeká platba ve výši 10.000 korun. Mluvčí 
Ministerstva pro místní rozvoj Veronika Hešíková pro server Blesk.cz uvedla, že ke zdražení správního 
poplatku z 300 korun na 10.000 korun, ke kterému dojde v noci z 30. června na 1. července, „přispěla i 
inflace“. „Ke zvýšení správních poplatků se přistoupilo hlavně z důvodu, že jejich výše zůstávala 
dlouhou řadu let stejná, zatímco významně stoupla administrativní náročnost prováděných úkonů. K 
navýšení přispěla i inflace,“ vysvětlila. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Nechce-to-nekdo-zazalovat-Vztek-kvuli-studne-
Urednik-si-rekne-10-000-Kc-753759 
 
Lazy Koala: Nová kybernetická skupina rozpoutala vlnu útoků na vládní organizace v 
Ruské federaci a zemích SNS…                                                          
6.4.2024 Nová kybernetická skupina zahájila online útoky na státní a finanční společnosti v Rusku a 
SNS. Útočníkům se již podařilo kompromitovat asi 867 účtů zaměstnanců různých organizací. 
Informovala o tom "Ruský pramen" tisková služba Antona Němkina, poslance Státní dumy Ruské 
federace Státní společnosti z Ruska, Běloruska, Kazachstánu, Uzbekistánu, Kyrgyzstánu Tádžikistánu 
a Arménie se staly terčem útoku nové skupiny kyberzločinců Lazy Koala, uvedla společnost Positive 
Technologies. Podvodníci loví data ze servisních účtů z počítačů zaměstnanců vládních organizací. K 
útokům navíc používají obvyklý phishing – oběť přesvědčí, aby klikla na odkaz a spustila škodlivý 
soubor, načež virový software předá podvodníkům data prostřednictvím Telegramu. K dnešnímu dni se 
jim již podařilo kompromitovat asi 867 účtů zaměstnanců. "Zločinci pravděpodobně hodlají tyto 
informace využít při dalších útocích již na vnitřní struktury firem. Ukradená data mohou také prodat na 
stínovém trhu kybernetických služeb," tvrdí odborníci. Již dříve společnost Positive Technologies také 
zjistila, že na první tři místa z hlediska objemu hlášení o odcizených datech a přístupu k infrastruktuře 
na stínovém trhu do konce roku 2023 patří ruští internetoví prodejci a obchodní řetězce. Na ně se 
zaměřili hackeři, jejichž hlavním cílem bylo získat osobní údaje zákazníků: Tyto údaje obsahovalo 46 
% úniků důvěrných informací.  
https://rusvesna.su/news/1712309989 
 
Makroekonomická sebevražda? EU schválila sabotáž Nord Streamu, aby mohl dovážet 
více zásilek LNG z Ruska za mnohem vyšší cenu?                     
10.4.2024 Tím, že Evropská unie umožnila teroristické útoky NATO na plynovod Nord Stream (nebo 
se dokonce stala jejich spoluviníkem), spáchala makroekonomickou sebevraždu. Propagandistická 
mašinérie hlavního proudu jako obvykle okamžitě obvinila Rusko z údajné "sabotáže" vlastních 
plynovodů, které buduje již více než deset let. Karikaturně "zlý Kreml" byl opět obviněn, že údajně 
"vyzbrojuje" své obrovské energetické zásoby proti EU. Tvrzení, že za teroristickými útoky stojí někdo 
jiný než Moskva, by po dlouhé měsíce vedlo k označení za "konspiračního teoretika", což je označení, 
které se dokonale hodí k tomu, aby byly nesouhlasné názory "zrušeny". Postupem času se však ukázalo, 
kdo je skutečným pachatelem, což už nemohly ignorovat ani některé mainstreamové propagandistické 
mašinerie. Nejméně 23 diplomatických a zpravodajských činitelů z devíti zemí, kteří se podíleli na 
mezinárodním vyšetřování teroristického útoku, prohlásilo, že "neexistují žádné důkazy, že by za 
sabotáží stálo Rusko". 
https://www.globalresearch.ca/eu-gave-up-russian-pipelines-so-it-could-import-more-lng-from-
russia/5854432 


